
Boenderåd Vasastaden 

Datum 20/9-23 
Plats: Vasastadens vårdboende 

Närvarande: Sofia Frithioff kontaktpolitiker, 7 anhöriga, 9 boende, sjuksköterska, Teamledare, 
personal och verksamhetschef  

 

➢ Verksamhetschef hälsar alla välkomna. Genomgång föregående boenderåd 
minnesanteckningar  

➢ Diskussion om hur sommaren fungerat. 
- Personal: En del bra och en del mindre bra, över lag har det funkat bra. Det har varit 
färre personal med insulindelegering vilket har orsakat mer oro hos de boende med 
insulin. Verksamhetschef informerar om svårigheter att rekrytera och att alla inte 
kan få insulindelegering, ssk måste känna sig trygg när hon delegerar. Vår ssk började 
i maj och detta kan ha varit bidragande faktor till färre insulindelegeringar. 
Teamledare planerade dagligen vem som skulle ge insulin och detta dokumenterades 
i bemanningspärmen, Inga avvikelser pga missade insulindoser dock mer 
ansträngning för personalen.    
- Diskussion från anhöriga på att vara mer uppmärksamma på de boende som hör 
eller ser dåligt och informera nya vikarier om detta. Viktigt att alla har kännedom om 
de boendes resurser och behov så alla boenden får rätt hjälp.  

VC informerar om att inga allvarliga hädelser/avvikelser skett under sommaren vilket 
är tryggt utifrån patientsäkerheten och att sommaren varit ganska bra fungerande.  

➢ SSK Informerar om vaccination som kommer ske vecka 43. Samtyckesblanketter 
behövs fyllas i. Kommer att vara vaccination mot influensa och covid combo. 

Verksamhetschef och sjuksköterska informerar om att sommaren känts mycket 
tryggare gällande samarbete med vårdcentral då det varit en del problem förra 
sommaren. Vc och SSK haft flera möten med Vc för att säkerställa sommaren.  
- En till läkare kommer närvara under handledning from vecka 43. 
- SSk går igenom rutiner för Desinficering/smittspridning och hur vi på Vasastaden 
arbetar med hygien speciellt nu när influensatider börjar dra i gång.  
- Verksamhetschef och sjuksköterska berättar hur vi arbetar med 
säkerhetskulturtrappan samt hur vi använder avvikelser/händelser för att utveckla 
verksamheten och kunna förbättra våra rutiner. 
- Sjuksköterskan berättar hur Vasastaden arbetar med riskbedömningar i syfte att 
vara proaktiv och förhindra fallolyckor, undernäring och trycksår 

- Sjuksköterskan får beröm av anhöriga 

➢ Aktivitet 
- Tips kom in ang. att köpa in bingoutrustning för de med synnedsättning. 
- Högläsning önskas av de boende  
- Diskussion kring vår resurs och utevistelser, bra feedback på detta. Vår resurs är 
väldigt uppskakad och de boende är nöjda med insatserna. Bra med dagliga 



promenader för de som önskar.  
- Gymnastiken är väldigt uppskattad och genomförs 3 gånger i veckan 
- Önskemål på utflykt, flygvapenmuseet. 
- Präst eller kyrkan på besök har inte varit på Vasastaden på flera år. VC tar kontakt. 
- Önskemål om dans/dansuppvisning 
- Vi kommer att fortsätta med temadagar. Önskemål: All världens mat, Argentina, 
dolma, kycklingklubbor. 

-Ung Omsorg uppskattas väldigt mycket. 

- En del aktiviteter har hållits ute vid fint väder och det har varit bra  

➢ Mat 
- De boende är nöjda med maten som lagas. Kökspersonal bakar en del också.  
- Vissa boenden önskar mer krydda på vissa rätter. Diskussion om att det finns olika 
önskemål vad gäller kryddor, vissa tål inte mycket salt eller krydda så maten oftast 
lagas som mindre kryddad och neutral men olika kryddor finns på bordet och man vill 
ha mer kryddat.  
- Mer frukt önskas, ska beställas oftare och även påminna personal om att ta upp 
ofta från källaren. Boenden diskuterar att personal behöver påminnas om att hämta 
mer frukt från källaren. Viktigt med varierad frukt. De boende uppskakar temadagar  

➢ Brukarundersökningen – inget resultat ännu 

➢ Diskussion från en anhörig ang. städartiklar, den boendes egna städartiklar  ska ej 
användas på andra rum än den boendes 

➢ VC informator om Brandutbildning för personalen kommer genomföras 18/10 

➢ VC informerar om några synpunkter som kommit under sommaren och alla ( boende  
och anhöriga ) är välkomna med sina synpunkter direkt till verksamhetschef eller via 
Norlandias hemsida  

➢ Kontaktpolitiker Sofia Frithioff informerar om  
- Info kring hur äldrenämnden arbetar för hur vårdpersonal ska utbildas 
- Info kring projekt BEATA – trygghetsskapande teknik. Diskussion kring detta. VC 
pratar om svårigheter att anställa personal samt att vi blir allt färre som vårdar allt 
flera. BEATA kommer troligtvis börja införas under 2024. 
- Kontaktpolitiker pratar om språksatsning inom vård- och omsorg 
- Diskussion om olika digitala hjälpmedel som kommer finna inom äldreomsorg  

➢ VC tackar för mötet och hälsar anhöriga och boende att de är välkomna för 
gemensam middag på respektive avdelning.  

 

Vid pennan: Vendela Dahlqvist Teamledare och Natasa Brstina verksamhetschef  

Justerare: Sofia Frithioff kontaktpolitiker  


